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Radny Rady Miasta Lublina 
Stanisław Brzozowski 

Lublin dn. 15 grudnia 2020 

Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublina 

Za pośrednictwem 

Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublina 

Interpelacja kolejna w sprawie poprawy oświetlenia w dzielnicy Rury. 
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Jeszcze na s�myrn początku roku, dokładnie lO stycznia

DP.0500.142.2019 stanowiącym odpowiedź na moją interpelację z dnia 

br. pismem znak: 

23 grudnia 2019 r. w 

sprawie poprawy oświetlenia w dzielnicy Rury, uzyskałem zapewnienie (a wraz za mną także 

zainteresowani mieszkańcy) o zleceniu montażu dodatkowego wysięgnika wraz z oprawą 

oświetleniową skierowaną na ul. Sowil\sklego na slupie energetyczno-oświetleniowym nr S przy ul. 

Zachodniej. 

Powyższe rozwiqzanie jest niezbędne dla utrzymania w rym miejscu odpowiedniego 

bezpieczeństwa ruchu po zmroku (także ze względu na brak wydzielonej infrastruktury dla 

pieszych). Warto ponadto nadmienić, że zgodnie z deklaracją miasta, które postanowiło odstąpić od 

tzw. miejscowych doświerlei\ ze względów formalno-prawnych to zadanie miało być ostatnim 

wykonanym w ten sposób. 

Niestety w trakcie całego roku nie udało się zrealizować tej z pozoru drobnej sprawy, jak 

informowano mnie trzykrotnie odpowiadając na kolejne oficjalne pisma - z powodu braku 

wystarczających środków finansowych. 

Mając na uwadze niewielki koszt (ok. 1200 zł) oraz początek nowego roku budżetowego 

bardzo proszę o wywiązanie się z obietnicy danej w tej sprawie mieszkańcom i zlecenie do 

realizacji w styczniu 2021 r. w ramach środków na bieżące utrzymanie oświetlenia drogowego 

instalacji przedmiotowego punktu świetlnego. 

Pozwoli IO na likwidację bardzo uciążliwej lokalnej bolączki grupy mieszkańców, dlatego 

też z góry bardzo dziękuj� za sprawną interwencję w tej kwestii. 


